
Emne: SV: Forkerte ramper

Fra: Steen Søndergaard <STS@kp.dk>

Dato: 16-05-2023 19:25

Til: Birthe Y.Nielsen <birtyn57@gmail.com>, "bestyrelsen@gbakken.dk"

<bestyrelsen@gbakken.dk>

Enig

Og jeg er ikke sikker på at Kris1an på nogen måde kan have ret i sit svar. Specielt ikke man kan pålægge beboere

ramper.

mvh

Steen Søndergaard

Fra: Birthe Y.Nielsen <birtyn57@gmail.com>

Dato: 1rsdag, 16. maj 2023 kl. 14.43

Til: bestyrelsen@gbakken.dk <bestyrelsen@gbakken.dk>

Emne: Fwd: Forkerte ramper

Hej Bestyrelse 

At de8e svar 1l Benny kan I se at det ser ud 1l at vi er tvunget 1l at sæ8e 8 ramper op,trods det at der stårlængere

nede ,at det er e<er behov!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!De8e har afstedkommet at to boliger i Skrænt har fået ramper uden

grund .

Jeg har været i dialog med Jens om det .vi mener at bestyrelsen skal forlange at de to ramper skal Aernes

straks,idet beboerne ikke har behov for ramper,som I så at Per Cedrenius beskrev i mail 1l bestyrelsen.

De bedste hilsner 

Birthe Y. Nielsen

Email: birtyn57@gmail.com

Tlf: 2674 8350

Start på videresendt besked:

Fra: Kris1an Overby <kro@bo-vest.dk>

Dato: 16. maj 2023 kl. 10.55.00 CEST

Til: Benny <bennyklausen@hotmail.com>, Chris1an Lang <cl@nova5.dk>, Jesper Lohse

<jesperlohse22@gmail.com>, Helhedsplanudvalget <HPU@gbakken.dk>

Emne: SV: Forkerte ramper

Hej Benny mfl.

For en gangs skyld er der ikke tale om en fejl. Der var ved helhedsplanens sagsbehandling i

Albertslund Kommune 8 steder etableret niveaufri adgang 1l A-boliger i Galgebakken. Disse krævede

kommunen skulle opretholdes. Landskabsarkitekten udarbejdede flere forslag 1l hvordan ramperne

kunne udformes og kommunen godkendte et af disse. Det er de8e der nu er kommet 1l udførelse 2

steder i Skrænt.

Kommunen s1llede indledningsvist krav om at vi skulle lave niveaufri adgang 1l alle boliger, da de8e

stemte overens med bygningsreglementets anvisninger. Vi fik talt dem fra det på rækkehusene i 3

plan og også A-boligerne. Til slut blev a<alen at der skulle indkøbes stålramper e<er behov.

Der1l at vi skulle forbedre adgangen 1l stræderne fra parkeringspladser. De8e gælder dog især

boligerne mod Øst, så dem er vi ikke nået 1l endnu.

SV: Forkerte ramper
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Jeg vil gerne prøve at tage en snak med kommunen om deres krav stadig står ved magt. Og om de

faste ramper kan udgå af projektet.

Med venlig hilsen

Kris�an Overby

Seniorprojektleder

Sta1onsparken 37

2600 Glostrup

Mobil: +45 6035 2618

www.bo-vest.dk / Linkedin

Fra: Benny <bennyklausen@hotmail.com>

Sendt: 15. maj 2023 14:47

Til: Kris1an Overby <kro@bo-vest.dk>; Chris1an Lang <cl@nova5.dk>; Jesper Lohse

<jesperlohse22@gmail.com>; Helhedsplanudvalget <hpu@gbakken.dk>

Emne: Forkerte ramper

I Skrænt 407 og 608 er der opsat handicap ramper. Det er en fejl idet beboerne ikke er blevet er

blevet spurgt, og ikke har bes1lt nogen rampe. 

I HPU har der været talt om ramper, og men kun midler1dige mobile stålramper har været

anbefalet. 

Her er det ikke tegninger, men manglende a<aler som driller. 

Jeg håber at ramperne kan nå at blive Aernet inden beboerne fly8er ind, og der ikke kommer flere af

den slags ramper. 

Benny Klausen

SV: Forkerte ramper
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